

Title (en)

Driving device for sheets and/or webs in an office printer, particularly a matrix printer.

Title (de)

Vorrichtung für den Papiertransport von Einzelblättern und/oder Endlosbahnen in Büromaschinen, insbesondere in Matrixdruckern.

Title (fr)

Dispositif de transport de feuilles et/ou de bandes dans des machines de bureau, en particulier des imprimantes matrix.

Publication

EP 0281498 A2 19880907 (DE)

Application

EP 88730011 A 19880115

Priority

DE 3705857 A 19870224

Abstract (en)

[origin: US4889270A] In a device for the paper transport of single sheets and/or continuous paper in office machines, in particular in matrix printers, there are provided in pairs and at least separately driven friction rolls (1, 2) which are disposed rotatably in side plates; the friction rolls exhibit a length to diameter ratio of from 30:1 to 50:1 and are therefore very long and very thin. In order to provide the friction force in a uniform manner over the entire length of the very long and thin friction rolls, it is disclosed that the positive running bending line (16) of a first feed roll (1) based on its support forces (14a, 14b) in the printer frame (15) and the negative running bending line (17) of a second friction feed roll (2) based on its support forces (14a, 14b) in the printer frame (15) are tuned to each other such that the two bending lines (16, 22) run approximately parallel.

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung für den Papiertransport von Einzelblättern und/oder Endlosbahnen in Büromaschinen, insbesondere in Matrixdruckern, sind paarweise vorgesehene und zumindest einzeln angetriebene Frikitionswalzen (1,2) in Seitenplatten drehbar gelagert; die Frikitionswalzen weisen ein Längen-/Durchmesser-Verhältnis von 30 : 1 bis 50 : 1 auf und sind daher sehr lang und sehr dünn. Um bei den sehr langen und dünnen Frikitionswalzen die Frikitionskraft über die gesamte Länge gleichgroß zu gestalten, wird vorgeschlagen, daß die aufgrund ihrer Lager-Stützkräfte (14a,14b) im Druckerrahmen (15) für sich positiv verlaufende Biegelinie (16) einer ersten Andrückwalze (1) und die aufgrund ihrer Lager-Stützkräfte (14a,14b) im Druckerrahmen (15) für sich negativ verlaufende Biegelinie (17) einer zweiten Andrückwalze (2) derart aufeinander abgestimmt sind, daß beide Biegelinien (16,22) annähernd parallel verlaufen.

IPC 1-7

B65H 5/06; B65H 20/02

IPC 8 full level

B41J 13/00 (2006.01); **B65H 5/06** (2006.01); **B65H 20/02** (2006.01); **B65H 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65H 5/062 (2013.01 - EP US); **B65H 20/02** (2013.01 - EP US); **B65H 27/00** (2013.01 - EP US); **B65H 2404/1321** (2013.01 - EP US);
B65H 2404/1341 (2013.01 - EP US); **B65H 2404/1371** (2013.01 - EP US); **B65H 2404/14** (2013.01 - EP US); **B65H 2511/22** (2013.01 - EP US);
B65H 2511/224 (2013.01 - EP US)

Cited by

CN102896877A; EP0465259A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0281498 A2 19880907; EP 0281498 A3 19900110; EP 0281498 B1 19930310; AT E86586 T1 19930315; DE 3705857 A1 19880901;
DE 3878947 D1 19930415; JP S63252768 A 19881019; US 4889270 A 19891226

DOCDB simple family (application)

EP 88730011 A 19880115; AT 88730011 T 19880115; DE 3705857 A 19870224; DE 3878947 T 19880115; JP 4055988 A 19880223;
US 15977588 A 19880224